

Ref : **ADM/LMN/2023/66** المرجع :  
Date: **26/10/2023** التاريخ :

### LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

**To :** All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة  
والمشغلين البحريين في أبوظبي

**Location :** Saadiyat Island - Abu Dhabi

الموقع : جزيرة السعديات - أبوظبي

**Subject :** Breakwater Construction and Dredging Works

الموضوع : تشييد كاسر الأمواج وأعمال التجريف

Please be informed that the breakwater construction and dredging work is ongoing in the vicinity of Northwest waterfront of Saadiyat Island till 30<sup>th</sup> April 2025. The marine work site will be marked with temporary special markers at the coordinates illustrated in the attached map.

يرجى العلم بأن أعمال تشييد كاسر الأمواج وأعمال التجريف سوف تتواصل بالقرب من شمال غرب الواجهة البحريّة لجزيرة السعديات حتى 30 أبريل 2025. علمًاً أنه سيتم تمييز منطقة الأعمال البحريّة بعلامات خاصة مؤقتة بحسب الإحداثيات الموضحة في الخريطة المرفقة.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra caution and stay clear of the dredging and marine works area and take all the necessary precautions.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحبطة والاحذر والبقاء بعيدًا عن منطقة التجريف والأعمال البحريّة واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة.

Illustrative map for the marine works area is hereby attached for your guidance.

لمزيد من الإرشادات، مرفق طيه الخريطة التوضيحية لمنطقة الأعمال البحريّة.



سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحريّة

**Capt. Saif Al Mheiri**  
**Managing Director - AD Maritime**

### Illustrative Map - The Marine Works Area

الخريطة التوضيحية - منطقة الأعمال البحريّة

